
Protokół  IV  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 28 grudnia 2018r. 

Przewodnicząca Rady wygłasza sentencję: 
Otwieram IV Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28  grudnia 2018 r. 

Wita  radnych, Panią Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, naczelników Wydziałów i kierowników Referatów Starostwa 

Powiatowego. 

Wita zgromadzoną publiczność, przedstawicieli prasy , radia i telewizji.  Przedstawia Nowego 

Radnego Pana  Tomasza Prusia, który objął mandat w związku z rezygnacją mandatu 

Mirosława Pluty. Pan Tomasz Pruś w obecności prezydium , radnych , zaproszonych gości 

złożył ślubowanie. 

Przewodnicząca informuję że w związku z  wyjazdową uroczystą sesją opłatkową ze 

względów technicznych radni głosować będą  w sposób tradycyjny.  

 Wskazuje osobę do sporządzenia protokołu. 

Informuje, że obrady odbędą  się  wg  przesłanego   porządku obrad,  który odczytała.  

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad ? Informuję, że Zarząd Powiatu złożył 

pismo w sprawie rozszerzenia porządku obrad.  Rozszerzono porządek obrad o 3 uchwały : nr 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok,  nr f) w sprawie powołania członka 

Komisji skarg, wniosków i petycji Pana Tomasza Prusia ,nr g) w sprawie uchwały 

zmieniającej NR II/9/2018 rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 29 listopada 2018 roku w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki PFRON przekazywane przez Prezesa 

Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2018 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej.   

Przegłosowano porządek obrad   wraz ze zmianą  na wniosek Zarządu Powiatu.   

 „za” 14 głosów 

Przewodnicząca  stwierdza,  że porządek obrad został przyjęty. 

Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 

Protokół był wyłożony w pokoju 30. Protokół został także  wysłany radnym   drogą 

elektroniczną. Czy są uwagi do protokołu. Nie było. 

Głosowano przyjęcie protokołu. 

 „za” 13 głosów, „wstrzymał się” 1 głos 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja – przedstawia Sekretarz Powiatu ( stanowi załącznik do protokołu) 



p.5 Interpelacje radnych 

Czy są inne interpelacje lub  zapytania? Nie ma. 

6. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok.  

Projekt  uchwały przedstawia  Przewodnicząca Rady, przedstawiając plan rozpisany na 

poszczególne zaania i ich wykonawców  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za” 

 Punkt .b) porządku obrad 

Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2019 rok. 

Projekt  uchwały przedstawiają odnośnie planów pracy poszczególni  Przewodniczący 

Komisji. W pierwszej kolejności Pan Marek Zięba- Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Pan Tadeusz Rękas- Przewodniczący Komisji  

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący  

Oświaty, Kultury i Zdrowia, Pan Marian Grzegorzek- Przewodniczący d/s Rodziny i Polityki 

Społecznej, Pan Arkadiusz Tomanek –Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za” 

c)  uchwała w sprawie budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 rok 

 Pani Elżbieta Wojciechowska Skarbnik Powiatu  przedstawia szczegółowo projekt uchwały 

budżetowej dot. zestawienia dochodów i wydatków. Przeczytana została opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej przez Pana Marka Ziębę  Radny Tadeusz Rękas wystąpił z zapytaniem 

do Pani Skarbnik odnoście inwestycji drogowych:  droga Krawce, droga  Marki- Józefów, 

droga Wrzawy. Wyjaśnienia  odnośnie inwestycji dokonał również Wicestarosta  Jacek 

Rożek.  

Przybył na obrady sesji  radny Dominik Szewc. Stan radnych 15.  

Przewodnicząca prosi o opinię Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów . Pan Przewodniczący przedstawił protokół z posiedzenia Komisji 



w poszerzonym składzie z udziałem Pani Skarbnik wyrażając pozytywną opinię, Głos zabrała 

Pan Tadeusz Rękas- Przewodniczący Komisji  Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska- 

pozytywna opinia , Pan Wojciech Gruszka- Przewodniczący  Oświaty, Kultury i Zdrowia- 

opinia pozytywna, Pan Marian Grzegorzek- Przewodniczący d/s Rodziny i Polityki 

Społecznej- opinia pozytywna, Pan Arkadiusz Tomanek -Przewodniczący Skarg, Wniosków i 

Petycji- opinia pozytywna. Brak pytań 

 Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

Głosowano imiennie uchwałę 

14 głosów „za , „wstrzymał się ” 1 głos 

d)  uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 

lata 2019-2028. 

Skarbnik Powiatu przedstawia projekt uchwały. 

Przeczytana została opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej przez Pana Tomasz Zielińskiego 

Wiceprzewodniczącego rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

 Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

Głosowano imiennie  uchwałę. 

14 głosów „za , „wstrzymał się ”1 głos 

 

e) uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 

Skarbnik Powiatu przedstawia projekt uchwały 

Pana Marek Zięba  Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

zapoznaje pozytywną opinią komisji.   

 Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

14 głosów „za , „wstrzymał się ” 1 głos 

f) uchwała w sprawie powołania członka Komisji Skarg ,wniosków i petycji -radnego 

Pana Tomasza Prusia 

Sekretarz Powiatu  przedstawia projekt uchwały. 



 Pani przewodnicząca pyta radnego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Tomasz Pruś 

odpowiada: TAK  

Kto jest „za” zechce podnieść rękę  

Kto „przeciw” zechce podnieść rękę  

Kto się „wstrzymał” zechce podnieść rękę 

Głosowano imiennie uchwałę. 

 „za” 15 głosów 

g) uchwała w sprawie uchwały zmieniającej NR II/9/2018 rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 

dnia 29 listopada 2018 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

PFRON przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 

2018 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej.   

Sekretarz Powiatu    przedstawia projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji d/s Rodziny i Polityki Społecznej  przedstawia  pozytywną opinię. 

Głosowano imiennie  uchwałę. 

 „za”  - 15 głosów 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Przewodnicząca  Rady mówi: 

Radny Tomasz Pruś jest zobowiązany do złożenia oświadczenia w terminie 30 dni o dnia 

złożenia ślubowania.. 

Czy ktoś spośród radnych chce zabrać głos.? 

 Pan Tadeusz Rękas zapytał o scalanie gruntów Woli Baranowskiej. Odpowiedzi udzielił 

Wicestarosta Jacek Rożek. 

Zgłasza się radny Dominik Szewc z przeprosinami za spóźnienie się na obrady sesji, w 

związku z udziałem w sesji Rady Gminy Grębów. 

Przewodnicząca Rady dziękuje za udział w Sesji, składa życzenia i życzy owocnej pracy w 

roku 2019. Zaprasza na  druga część sesji- spotkanie opłatkowe.  

Przewodnicząca Rady Powiatu wygłasza sentencję: 

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 

28  grudnia  2018 r.  

 

 

Sporządził 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 



 

 

 

 


